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РЕФЕРАТ

Дипломный проект содержит 152 с. машинописного текста с 2 илл., 25 табл., 
библ. 8 источников, приложения на 53 с. и 8 листов графической части формата А1.

ИНТЕГРИРОВАННЫЙ АУДИТ, ИНТЕГРИРОВАННАЯ СИСТЕМА 

МЕНЕДЖМЕНТА,. КОМБИНИРОВАННЫЙ АУДИТ, СИСТЕМА 

МЕНЕДЖМЕНТА, СЕРТИФИКАЦИОННЫЙ АУДИТ

Объектами исследования в дипломном проекте являются сертификационный 

аудит интегрированной системы менеджмента организации. Целью дипломного 

проектирования является разработка информационно-методического обеспечения 

для проведения аудита интегрированной системы менеджмента организации на со­

ответствие требованиям СТБ ISO 9001 и СТБ ISO 45001.

В рамках дипломного проекта были изучены требований национальных стан­

дартов СТБ ISO 9001 и СТБ ISO 45001, проведен сравнительный анализ требований 

для эффективного функционирования интегрированной системы менеджмента, 

проведен сравнительный анализ разновидностей сертификационных аудитов, изу­

чены законодательные требований к информационно-методическому обеспечению 

для проведения аудита. В процессе работы над дипломным проектом создан ком­

плект документов для органа по сертификации.



ABSTRACT

The degree project contains 152 pages of the typewritten text with 2 plates., 25 tab., 

bibliography. Sources 8 applications 53 and 8 sheets of the graphical part of A1.

INTEGRATED AUDIT, INTEGRATED MANAGEMENT SYSTEM, 

COMBINED AUDIT, MANAGEMENT SYSTEM, CERTIFICATION AUDIT

Objects of research in the degree project are a certification audit of an organiza­

tion's integrated management system. The purpose of the diploma design is to develop 

information and methodological support for auditing an organization's integrated man­

agement system for compliance with the requirements of STB ISO 9001 and STB ISO 

45001.

Within the degree project requirements of the national standards STB ISO 9001 

and STB ISO 45001 were studied, a comparative analysis of the requirements for the 

effective functioning of an integrated management system was carried out, a comparative 

analysis of the varieties of certification audits was carried out, and legal requirements for 

information and methodological support for conducting an audit were studied. In the pro­

cess of working on the thesis project, a set of documents was created for the certification 

body.
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